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Zápisnica 

zo 17. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 12.04.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová, Oto Uhrík, 

Peter Flak, Jozef Gális 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

Ing. Gabriel Pozdech – kontrolór obce 

 

Hostia:  Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

  Mária Rybanová – zástupkyňa pre MŠ 

  Lýdia Košíková – riaditeľka SENIOR 

   

Ospravedlnení: Mgr. Stanislav Ďurina – poslanec OZ, Jozef Sedlár – poslanec OZ 

                            Bc. Martina Šišková – poslankyňa OZ, Zdenko Majtényi – poslanec OZ 

                            Ing. Anton Tóth – predseda PD,                                                     

                            Ing. Mária Mackovičová – riaditeľka „V Kaštieli“ ZSS           

      Emil Velič – predseda OTJ 
 

1. Otvorenie 

 

17. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 5.  

Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdrţali poslanci v pozvánke. Neboli k nemu ţiadne pripomienky. 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení:  

 

1. Otvorenie  

2. Návrh VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, 

v školskom klube detí a školskej jedálni 

3. Organizačné záležitosti 

      4.   Diskusia 

      5.   Návrh na uznesenie 

      6.   Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. 

Gabrielu Macháčovú a p. Jozefa Gálisa. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Petra Flaka, PharmDr. Helenu Sedlárovú a p. Ota 

Uhríka.  

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú 

 



2 

 

PharmDr. Sedlárová sa informovala ako je to s čistením perkovského potoka. Starostka obce 

MVDr. Martonková odpovedala, ţe vodári nás budú vopred informovať ak sa začne čistenie 

realizovať. 

 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Gabriel Pozdech oboznámil prítomných s plnením uznesenia zo 

16. verejného rokovania OZ.  

Správa je priloţená k zápisnici.  

 

 

2. Návrh VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, 

v školskom klube detí a školskej jedálni  

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková predniesla protest prokurátora voči VZN č. 37/2012 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, v školskom klube detí 

a školskej jedálni. Prokurátorka navrhla VZN zrušiť a nahradiť znením zodpovedajúcim 

zákonu.  

Protest bol voči spôsobe úhrady reţijných nákladov, ktoré nebolo jednoznačne vo VZN 

určené. Ďalšia zmena VZN č. 37/2012 je v §1 ods. 2, kde prokuratúra namieta, ţe čiastočná 

úhrada nákladov zákonným zástupcom dieťaťa alebo dospelej osoby v ZŠ s MŠ je zákonom 

stanovená nie vo výške 15 % ako máme uvedené vo VZN č. 37/2012, ale podľa § 28 ods. 4, 5 

zák. č. 245/2008 Z. z. kde za pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej orgánom miestnej 

štátnej správy v školstve prispieva zákonný zástupca na čiastočnú úhradu výdavkov materskej 

školy mesačne na jedno dieťa najviac sumou neprevyšujúcou 7,5 %  sumy ţivotného minima 

pre jedno nezaopatrené dieťa podľa osobitného predpisu. Preto prokuratúra doporučila z VZN 

č. 37/2012 § 1 ods. 2 úplne zrušiť. Protest prerokovala SEK.  

Protest prokurátora je priloţený k zápisnici.  

Starostka dala hlasovať za nové VZN č. 41/2013 so zapracovanými zmenami.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  p. Flak, p. Macháčová, p. Uhrík, p. Gális 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

 

3. Organizačné záleţitosti  

 

Organizačné záleţitosti na prerokovanie predkladala starostka obce MVDr. Jana Martonková: 

 

1. Protest prokurátora na VZN č. 37/2012 – Návrh VZN o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, v školskom klube detí 

a školskej jedálni 

 

Starostka MVDr. Jana Martonková predniesla v predchádzajúcom bode.  

VZN č. 41/2013 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ 

s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni, bolo so zapracovanými zmenami 

schválené.  



3 

 

2. Upozornenie prokurátora na doplnenie chýbajúcich VZN 

 

Starostka informovala, na upozornenie prokurátora, kde bolo zistené z poznatkov 

prokuratúry, ţe obec Horné Obdokovce nemá spracované a schválené VZN, 

ktorým by v oblasti prevencie uloţilo povinnosť vypracovať a aktualizovať 

povodňový plán záchranných prác právnickým osobám a fyzickým osobám – 

podnikateľom, ktorých objekty môţu byť postihnuté povodňou a takto spracované 

plány následne prikladať k povodňovému plánu obce.  

Taktieţ prokuratúra ukladá vydať a upraviť pomery v oblasti náhradného 

zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a pri zneškodňovaní 

obsahu ţúmp podľa miestnych podmienok vo VZN.  

Po konzultácii starostky MVDr. Martonkovej s prokurátorkou navrhla, aby KOVP 

a ŢP spolu so SEK a v spolupráci s OÚ Horné Obdokovce, vypracovala VZN 

o vypracovaní a aktualizovaní povodňového plánu záchranných prác a VZN 

o náhradnom zásobovaní vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a pri 

zneškodňovaní obsahu ţúmp v spolupráci s OÚ ŢP a CO Topoľčany.   

 

3. Návrh na prerokovanie platu starostky podľa zákona 253/1994 

 

Starostka obce poprosila p. Macháčovú aby predniesla návrh za Sociálno-

ekonomickú komisiu. Pani Macháčová predniesla, ţe  prerokovali návrh platu 

starostky. Ekonómka obce Ing. Gerhátová informovala SEK o tom, ţe plat starostu 

je kaţdoročne zo zákona valorizovaný a starosta nemôţe mať vyplatenú ţiadnu 

odmenu. Priemerná mzda v národnom hospodárstve bola na rok 2013 stanovená na 

úrovni 805 € a koeficient prepočtu je 1,98 €. SEK vzala tieto informácie na 

vedomie a s ohľadom na skutočnosť, ţe starosta obce nemôţe mať podľa aktuálne 

platnej legislatívy vyplatenú odmenu za vykonávanie svojej činnosti, ako aj 

z dôvodu, ţe plat starostu nesmie byť zo zákona niţší ako v predchádzajúcom 

období, navrhuje stanoviť percento zvýšenia platu starostky pre rok 2013 na 11%, 

čo znamená zachovanie platu starostky obce na doterajšej úrovni.  

PharmDr. Sedlárová sa pýtala, prečo nastala zmena. Ing. Gerhátová poznamenala, 

ţe v marci býva vyhlásená priemerná mzda, ktorá platí od januára. 

Ing. Pozdech sa stotoţňuje so SEK a poznamenal, ţe percento zvýšenia platu 

starostu býva od 0-70%.  

PharmDr. Sedlárová navrhuje zvýšenie platu starostke o 20%.   

SEK navrhuje zvýšenie o 11%.  

 

Starostka dala hlasovať, kto je za 11% zvýšenie platu.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Macháčová, p. Gális 

PROTI: p. Flak, p. Uhrík, PharmDr. Sedlárová 

ZDRŢAL SA: 0 

 

Návrh na zvýšenie platu o 11% nebolo schválené.  

 

Starostka dala hlasovať, kto je za 20% zvýšenie platu.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Flak, p. Uhrík, PharmDr. Sedlárová 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: p. Macháčová, p. Gális 

 

Návrh na zvýšenie platu starostky o 20%  bolo schválené.  

K zápisnici je priloţený Návrh na opätovné prerokovanie platu starostky podľa 

zákona 253/1994.  

 

4. Ţiadosť o úľavu na dani – p. Grmanová Edita 

 

Starostka MVDr. Martonková predniesla ţiadosť o úľavu na dani poslancom OZ 

a dala ju prerokovať Sociálno-ekonomickej komisii.  

Ţiadosť o úľavu na dani je priloţená k zápisnici.  

 

5. Ţiadosť PD Horné Obdokovce o odpredaj pozemkov.  

 

Starostka MVDr. Martonková informovala, ţe uvedená ţiadosť bola prednesená 

SEK a poprosila ich o vyjadrenie.  

SEK vzala informáciu na vedomie a veľmi dobre si uvedomuje, ţe obec jednak 

nemôţe uvedené pozemky vyuţívať a PD Horné Obdokovce potrebuje upraviť 

svoje vlastnícke vzťahy k pozemkom pod hospodárskymi budovami. SEK je toho 

názoru, ţe tento vzťah je potrebné dať na správnu mieru v čo najkratšom čase 

a súhlasí s tým, aby boli uvedené pozemky vysporiadané. Z rokovanie vyplynulo, 

ţe SEK vidí dve moţnosti riešenia. Jednou je odpredaj pozemkov na základe 

znaleckého posudku a druhou moţnosťou je zámena pozemkov. Z hľadiska 

ďalšieho rozvoja obce sa javí prijateľnejšia moţnosť zámeny pozemkov ako ich 

odpredaj. SEK preto navrhuje, aby starostka obce za prípadnej účasti poslancov 

OZ rokovala s vedením PD Horné Obdokovce o moţnosti zámeny pozemkov.  

 

Starostka obce informovala o tom, ţe sa postupne vysporiadavajú pozemky 

patriace obci Horné Obdokovce, podľa výmerového listu z r. 1948. 

PharmDr. sa spýtala, či sa vie komu  pozemky patrili v minulosti.  

Ekonómka Ing. Gerhátová vysvetlila postupnosť pri vybavení zápisu pozemkov na 

list vlastníctva obce Horné Obdokovce. Hľadá sa prídelová listina, pozemno-

kniţná vloţka a na základe listiny sa urobí GP. V rámci reformy boli prídelové 

listiny. Poznamenala, ţe keby sme si nevysporiadali pozemky s druţstvom, PD by 

si ich mohlo zapísať a vydrţali by si pozemky. PD potrebuje tieţ vysporiadať 

pozemky, aby mohli ţiadať dotácie.  

Starostka obce informovala, ţe sa pracuje na ROEP-e a podľa pána Klimenta, by 

mal byť do konca roka 2013 ukončený.  

 

Ţiadosť PD o odpredaj pozemkov je priloţená k zápisnici.  

 

6. Ponuka na rekonštrukciu autobusových zastávok  

 

Starostka obce informovala o ponuke od Blachotrapez Mýtna  Nová Ves. Získali 

sme cenovú ponuku na opravu s tým, ţe ponúkneme plochu na prenájom reklamy. 
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Postupujú tak v Ludaniciach a Luţiankach.  Podmienky zmluvy budú dohodnuté 

budúci týţdeň.  

Ekonómka obce Ing. Gerhátová predniesla, ţe dodávateľ vystaví faktúru na plechy 

a Obecný úrad Horné Obdokovce vystaví faktúru na prenájom. Malo by to byť na 

dobu 5 rokov. Všetko ostatné sa ešte dohodne v zmluve.  

Poslanec p. Flak poznamenal, aby sa dohodlo s dodávateľom, čo v prípade ak 

vandali poškodia  tabuľu s reklamou. Ako to bude s reklamáciou a za akú cenu. 

Treba to zapracovať do zmluvy.  

 

Starostka dala hlasovať, kto súhlasí s uvedenou ponukou a za zmluvu so 

spomenutými zapracovanými pripomienkami.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: 0 

 

P. Macháčová predniesla za poslanca Mgr. Ďurinu zo zápisnice SEK, ţe je 

potrebné sa zaoberať nie len moţnosťou stavebného rozvoja, ale aj moţnosťou 

vybudovania napr. fotovoltickej elektrárne alebo podobnými projektmi. Poukázal 

na to, ţe sú obce, ktoré na svojich pozemkoch postavili fotovoltické elektrárne 

a dnes z toho čerpajú nemalé finančné prostriedky do rozpočtu obce. Uviedol tieţ, 

ţe treba v tejto súvislosti preskúmať aj moţný tlak na zastavenie týchto projektov, 

ale v kaţdom prípade to obciam, ktoré tieto projekty realizovali, prináša nemalé 

finančné prostriedky. Skonštatoval, ţe pokiaľ máme problém s napĺňaním 

rozpočtu obce a realizovaním základných potrieb, je nevyhnutné nájsť spôsoby, 

ktoré by obci prinášali financie na ich realizáciu. 

Starostka obce informovala, ţe uvedená ponuka na vybudovanie fotovoltickej 

elektrárne bola predloţená za pána starostu Antona Kusého a zistilo sa, ţe išlo 

o nedôveryhodnú firmu. Prítomní občania na OZ poznamenali, ţe ponuku odmietli 

občania Bodoku kvôli ţivotnému prostrediu.  

 

7. Výročná správa obce za rok 2012 

 

Starostka obce MVDr. Martonková informovala, ţe správa bola zverejnená na 

webe, vydáva sa kaţdý rok a poprosila Ing. Gerhátovú o vyjadrenie. 

 

PharmDr. Sedlárová poďakovala za výročnú správu a poznamenala, ţe je lepšie 

vypracovaná výročná správa ako po minulé roky. Pripomienkovala geografické 

i demografické údaje, hlavne časť obce Obsolovce, kde nie je uvedený presný 

počet obyvateľov. Ing. Gerhátová dodala, ţe demografické údaje sú zo štatistiky.   

Ďalej PharmDr. Sedlárová poţadovala uviesť u jednotlivých podnikateľských 

subjektoch právnickú osobu u koho sú v správe. Uviesť politické hnutia.  

Ing. Gerhátová dodala, ţe pokiaľ nie sú nahlásené, zaevidované politické strany, 

nevie sa o nich. Toto neurčuje obec, politické strany sa nahlasujú na okrese.  

 

Výročná správa obce za rok 2012 je priloţená k zápisnici.  
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8. Spolupráca pri príprave osláv 730. výročia 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poţiadala komisiu pre šport a duchovno, aby si 

dohodli termín kde sa skonkretizuje program i rozpočet na jednotlivé činnosti.  

 

  

4. Diskusia 

 

Starostka obce informovala o projekte „Detské ihrisko Horné Obdokovce a Obsolovce“. 

Dočasne je ţiadosť o výzvu pozastavená.  

MVDr. Martonka Jozef sa pýtal, či náklady, ktoré vznikli pri príprave projektu budú 

preplatené. Nepresiahnu hodnotu, ktorá je daná ako spoluúčasť projektu? 

Starostka obce odpovedala, ţe náklady ktoré vznikli pri príprave projektu sú oprávnené 

náklady, ktoré sa preplatia v prípade realizácie projektu z európskych fondov. V prípade, ak 

projekt nebude realizovaný z európskych fondov,  šlo by o beţné výdavky obce, ktoré sú 

potrebné k realizácii projektu.  

 

PharmDr. Sedlárová sa informovala, prečo nie je uţ tabuľa pre časť obce Obsolovce. 

Starostka informovala, ţe tieto tabule má na starosti Regionálna správu ciest Topoľčany 

a prisľúbila zistiť poţadovanú informáciu u p. Sopkovej, ktorá pracuje na Reg. správe ciest. 

Ďalej upovedomila PharmDr. Sedlárová na kritickú situáciu na ceste pred pomníkom. Treba 

prečistiť priekopu, rigolu, aby odtekala voda a nestála na ceste a taktieţ kritická situácia je 

i na ceste pred Hašpicovými. Starostka odpovedala, ţe upovedomí pracovníkov prevádzky, 

aby odstránili tieto nedostatky.  

PharmDr. Sedlárová sa informovala ako poslanci OZ majú právo ukladať úlohy, aby sa časť 

uznesenia „ukladá“ začala realizovať.  

 

 

5. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec p. Flak predniesol návrh na uznesenie 

Poslankyňa Macháčová poznamenala, ţe plat starostky po zaokrúhlení je 1884 €. 

PharmDr. Sedlárová ukladá komisii pre šport a duchovno, aby sa stretli do konca apríla.  

Návrh poslanci so zapracovanými zmenami jednohlasne schválili. 

 

6. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

ukončila. 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

              starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

             Jozef Gális 
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Uznesenie 

zo 17. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 12.04.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

17. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Protest prokurátora k VZN č. 37/2012 a upozornenie prokurátora o chýbajúcom VZN, 

ktoré rieši konanie a rozhodovanie obce v  

      oblasti ţivotného prostredia na úseku ochrany vôd a odpadového hospodárstva v katastri 

obce a VZN, ktoré by v oblasti prevencie uloţilo povinnosť vypracovať a aktualizovať 

povodňový plán záchranných prác právnickým osobám a fyzickým osobám – 

podnikateľom, ktorých objekty môţu byť postihnuté povodňou a takto spracované plány 

následne prikladať k povodňovému plánu obce. 

2. Ţiadosť PD Horné Obdokovce o odpredaj pozemkov. O danej ţiadosti sa bude ďalej 

s predstaviteľmi PD rokovať podľa návrhu SEK.  

3. Výročnú správu obce za rok 2012 

 

B. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ 

2. Overovateľov zápisnice: p. Macháčová, p. Gális 

3. Návrhovú komisiu: p. Flak, PharmDr. Sedlárová, p. Uhrík 

4. VZN č. 41/2013 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ,   

v školskom klube detí a školskej jedálni  

5. Plat starostky obce na rok 2013 zo súčtu minimálnej sumy 1569,75€ a navýšenia o 20%   

v konečnej výške 1883,70 €, po zaokrúhlení 1884 €.  

6. Ponuku od spoločnosti Blachotrapez na rekonštrukciu autobusových zastávok 

a uzatvorenie zmluvy so zapracovanými pripomienkami. 

 

C. U k l a d á :  

 

1. Sociálno-ekonomickej komisii prerokovanie ţiadosti p. Grmanovej Edity o úľavu na dani  

       do najbliţšieho rokovania OZ 
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2. Sociálno-ekonomickej komisii v spolupráci s komisiou pre ochranu ŢPaVP, prerokovanie 

       návrhu VZN, ktoré rieši konanie a rozhodovanie obce v oblasti ţivotného prostredia na     

úseku ochrany vôd a odpadového hospodárstva v katastri obce a VZN, ktoré by v oblasti 

prevencie uloţilo povinnosť vypracovať a aktualizovať povodňový plán záchranných 

prác právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom, ktorých objekty môţu byť 

postihnuté povodňou a takto spracované plány následne prikladať k povodňovému plánu 

obce, s termínom do 60 dní 

3.  Komisii pre šport, kultúru a duchovno zasadnúť do konca apríla a prerokovať prípravy na 

blíţiace sa oslavy výročia 1. písomnej zmienky o obci a akcie „Stavanie mája“. 

 

D. R u š í : 

 

1. VZN č. 37/2012 o určení výšky príspevku na úhradu čiastočných nákladov v ZŠ s MŠ, 

v školskom klube detí a školskej jedálni 

 

 

 

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

                        Jozef Gális 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


